
Van het Bestuur

Hoe staat het met de uitvoering van onze
Wijkagenda?

Socialer Scheveningen
Er zijn al negen Lief&Leedstraatjes. Dat zijn straatjes
waar bewoners naar elkaar omzien. In mei zijn ook
bewoners rond het Dr. De Visserplein en in de
Kompas-buurt hiervoor gevraagd. In juni organiseren
we een kennismaking voor alle straatgangmakers.

Schoner Scheveningen
Om rotzooi door meeuwen te voorkomen, zijn er weer
gele vuilniszakken beschikbaar. Af te halen bij
Kommunika en het Kalhuis. 
Om de omgeving rond de orac’s netjes te houden,
zoeken we bewoners die een geveltuintje water willen
geven bij warm weer en onkruid plukken. 

Groener Scheveningen
De bewoners van de Korbootstraat maken hun straat
groener met hulp van de gemeente. Laat je inspire-
ren! Wil je dat ook? Geef het door! Ook de Keizerstraat
wordt groener. Een eerste ontwerp is besproken met
de ondernemers en de WOS. 

Mooier Scheveningen
Helaas zijn er nog steeds weesfietsen. De gemeente
houdt 2 keer per jaar een actie. Zie je zelf een wees-
fiets? Meld die dan via scheveningenmeldt.nl. Wil je
van je fiets af? Doneer die dan via
www.iederkindeenfiets.nl of
www.allekringloopwinkels.nl. 
Muurschilderingen zijn er veel op Scheveningen. Ze
maken kale muren mooier en de kans op graffiti
kleiner. Kijk eens maar op  
www.straatkunstmuseumscheveningen.nl Ben je
eigenaar van de muur en wil je dat ook? Laat het ons
weten!

Beter Scheveningen
Scheveningen gaat op de schop deze zomer voor een
betere bereikbaarheid. De herinrichting van de
Badhuisstraat is bijna halverwege. Ook is de aanleg
van de rotonde Duinstraat/ Scheveningseweg
begonnen. Beide projecten vragen geduld en
omrijden. Volg ze via de speciale website van de
gemeente
(www.denhaag.nl/nl/stadsdelen/scheveningen/
projecten). 

Wil je reageren? Graag via: wos@scheveningen.nl

Elke donderdagavond verzamelen jongeren van
10-14 jaar zich bij het Kalhuis in de Badhuisstraat
om te gamen en te kletsen. Luc Priester,
jongerenwerker bij Welzijn Scheveningen, kent de
jongeren bij naam en verwelkomt ze met een high
five. Hij en zijn collega’s organiseren activiteiten
om jongeren bezig te houden en tegelijk hun
talenten te ontwikkelen. 

Naast gamen bieden ze ook  boksen en
muzieklessen aan. Ze luisteren naar de wensen
van de jongeren en organiseren speciale
evenementen, zoals een zeevistrip en een
rapworkshop met een bekende rapper. “Vetcool
vonden ze het!” aldus Luc.

Het doel is een band op te bouwen. Luc legt uit dat
het belangrijk is om in te spelen op wat de
jongeren bezighoudt en hen te stimuleren. "Alles 

Door Maurice Gennissen

Binnenkort starten de werkzaamheden aan de rotonde
bij de Duinstraat /Scheveningseweg. Vroeger, zo’n dertig
jaar terug, was er ook al een soort rotonde, met in het
midden een houten tentje, “Arie Rog”. 

Je kon daar na een nachtje stappen gerust nog om 5.00
uur terecht voor een vette hap achter de schuifdeur. Het
was er vol, bedompt en gezellig. Wij Scheveningers wisten
dat Arie eigenlijk Leo was, de zoon van Arie. 

Leo was erg ad rem en zijn standaard uitspraken zijn nog
steeds een begrip bij Scheveningers die indertijd op stap
gingen. Als iemand een pakje sigaretten bestelde
reageerde Leo “Meenemen, of gelijk oproken? Een pilsje
erbij?  Om die vieze smaak weg te spoelen he!?” Als we
straks weer een rondje rijden over die mooie nieuwe
rotonde denk ik vast met weemoed terug aan het broodje
speklap van Arie Rog. 

Vroôger

Jong Scheveningen
Sterker door sport, spel en vertrouwen! Jongerenwerk op
Scheveningen-dorp

WIJKAGENDA 2021 - 2024

Waar is de Klinker? Dat hoorden we vaak het
afgelopen jaar. Het wijkkrantje werd gemist.
Met deze nieuwe opzet maken we een
doorstart. Daar hoort een nieuwe naam bij:
de Dorpsklinker Scheveningen. 

Het is de bedoeling dat die ieder kwartaal
verschijnt. Laat ons weten wat je van deze
eerste editie vindt via
wos@scheveningendorp.nl. 

Schrijf je zelf ook graag? Doe mee in het
redactieteam. Wie weet, is de volgende
Dorpsklinker dan dubbel zo dik. 
Heb je een vraag aan het bestuur van
Bewonersorganisatie Scheveningen-Dorp/
WOS? Ook die is welkom via
wos@scheveningendorp.nl.

 draait om aandacht. Voel je je gehoord en hoor
jeergens bij, dan doe je je best, voor jezelf maar
ook voor de groep," vertelt Luc.

De activiteiten zijn voor alle jongeren in
Scheveningen-Dorp en er zijn plannen voor xhet
Young Leaders-programma, waarmee jongeren
hun persoonlijke ontwikkeling een boost kunnen
geven en een optreden verzorgen voor de
buurtbewoners.

Luc nodigt alle bewoners uit om hun kinderen
naar het Kalhuis, de Blinkerd of Kommunika te
sturen. “Stuur je kind naar ons toe en zorg zo dat
ze zich kunnen ontwikkelen samen met
buurtgenootjes." Meer info is te vinden op
www.welzijnscheveningen.nl onder jongerenwerk.
Op www.bewonersorganisatiewos.nl lees je meer
over het zinvolle werk van Luc en zijn collega’s.

Zomer BBQ op 6 juli!
Kom je ook? Op zaterdag 6 juli luiden we als
Bewonersorganisatie Scheveningen-dorp/
WOS de zomer in. Met een gezellig BBQ! Je
bent van harte welkom tussen 17.30-20.30 uur.
Waar? In de tuin van het Kalhuis aan de
Badhuisstraat. Wel graag even aanmelden,
vóór 28 juni via wos@scheveningendorp.nl. 

De Dorpsklinker
Scheveningen

Beeld: Jolanda Maas

Alles draait om gezien en gehoord voelen!
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Pat Smith
Pat, je bent niet alleen artiest, maar ook de
nachtburgemeester van Den Haag. Hoe com-
bineer je deze twee rollen en welke uitdagin-
gen kom je tegen?

Artiest ben je altijd. Ook als je slaapt. Nachtburge-
meester ben je doorgaans voor twee jaar, maar
door corona ben ik het wat langer. Het combine-
ren van beiden gaat me verrassend makkelijk af.
Daarnaast ben ik als nachtburgemeester niet
alleen al het werk aan het doen. Dat doen we met
een grote groep. De nachtraad. 

Als trotse inwoner van Scheveningen, wat is je
favoriete plek op Scheveningen-Dorp en
waarom?

Ik ben hier opgegroeid en Scheveningen heeft
me meer geleerd dan 1000 boeken. Ik surf graag
en in zee vind je pure rust en gratis adrenaline.
Dus het strand en de zee. Favoriet. Voor altijd. Dat
is echt. 

Hoe heeft het wonen op Scheveningen jouw
muziek en artistieke expressie beïnvloed? Zijn
er specifieke elementen die terugkomen in je
werk?

De energie die Scheveningen mij geeft, sijpelt
door in al mijn liedjes. Hoe ik leef en hoe ik dat
leven beschouw, komt ook terug in mijn kunst.
Scheveningen is een groot deel van mijn bestaan.
 
Als nachtburgemeester heb je natuurlijk een
unieke kijk op het nachtleven in Den Haag.
Hoe zie jij de rol van Scheveningen in het
nachtleven van de stad, en wat zou er volgens
jou verbeterd kunnen worden? 

In eerste instantie vind ik het nachtleven van
Scheveningen inmiddels best wel ingekakt.
Natuurlijk zijn er de vaste zaken op de boulevard,
rondom het Kurhaus en in de haven waar je een
avondje aan de toog kan hangen of een lekker
hapje kan eten. Maar voor de jeugd is er vooral ’s
winters erg weinig te doen. Er mag ook steeds
minder. Daarom heb ik er bij de gemeente op
aangedrongen om een beleidsvisie voor de
nachtcultuur op te stellen. Daardoor zouden
jongeren die ideeën hebben om de Scheveningse
nacht nieuw leven in te blazen, meer ruimte
moeten krijgen om dat te kunnen doen. 

Welk lied uit je repertoire doet je het meest
denken aan Scheveningen en waarom? Wat
is het verhaal achter dat nummer?

The Pirate uit mijn eigen werk en The Beach van
Splendid. The Pirate is de tot muziek verworden
algemene Scheveningse levensbeschouwing. 
Zo van: “wij doen het zoals wij dat willen”. Dat is
The Pirate. The 
Beach van Splendid omdat het strand mijn
favoriete plek is. En dat hebben wij hier voor de
deur. Top dus!

Ineke Dijkhuizen woont sinds 1972 in Canada. Ze zou niet terug naar Nederland willen, maar
Scheveningen, waar ze geboren is, blijft toch trekken.

Mot je non d’r is hore… Keizerin Sissie in Scheveningen!

‘Een zus van mijn moeder en haar drie broers zijn
in 1952 naar Ontario geëmigreerd en in 1969
brachten wij hen als gezin hen een bezoek. Wat
een vrijheid daar, die schitterende jaargetijden,
ruimte, avontuur…Ik was weg van het land dus ik
ging terug voor een langer familiebezoek en ja….
toen wilde ik erheen emigreren. Mijn ouders
legden zich er met moeite bij neer. Ik was net 20
toen ik in Canada ging wonen. 

Ik ging na enige tijd bij familie op kamers, kreeg
een baan in een drukkerij en mocht – toen al -
een computeropleiding volgen. Dat deed ik in
Atlanta, Georgia (ruim 1000 km zuidelijker).
Afstanden zijn hier niet als in Nederland! 

Ik ben 18 jaar getrouwd geweest, met ook een emi-
grant, we kregen vier dochters, allen zijn getrouwd
en hebben kinderen. Iets tragisch gebeurde toen
mijn oudste dochter met twee kleintjes achterbleef
nadat haar man verongelukte. Ze heeft nu met
haar tweede man nog 8 kinderen gekregen. Grote
gezinnen zijn hier niet ongewoon. Mijn dochters
hebben samen dan ook 21 kinderen. Ze wonen op
max een uur rijden afstand, dus ik zie ze geregeld.

De auto is hier onmisbaar. Fietsen is in Nederland
heel gewoon, maar bij ons is het daar ’s zomers te
heet en ’s winters te koud voor. En dan die afstan-
den! Openbaar vervoer is er ook weinig en even
naar de winkel lopen doe je niet, dat is minstens 3
kilometer. 
Ik ga graag naar Nederland op familiebezoek. Ook
gezellig koffiedrinken met oude vriendinnen, wan-
delen over de boulevard, winkelen in de Keizerstraat
en de Badhuisstraat. Met de tram naar de stad is
nostalgie. En niet te vergeten Indisch eten! Ook reis
ik dan graag door Europa. Ik ben er immers toch
‘’vlakbij’’.
Hoera voor het internet! Ik Facetime geregeld met
mijn broer en zijn gezin en met vriendinnen. De
teksten van dit verhaal gingen via Messenger.
Vroeger ging alles traag, per brief… 

Ik heb er geen spijt van dat ik ben geëmigreerd; ik
heb het hier naar mijn zin en woon fijn. Maar, ik
geniet altijd weer enorm van mijn bezoeken aan
Scheveningen!’

bewonersorganisatiewos.nl 
wos@scheveningendorp.nl
wijkoverlegscheveningendorp

Bewonersorganisatie WOS 
Badhuisstraat 175A 
2584 HH Den Haag

Bewonersorganisatie Scheveningen - Dorp | Reageren? Graag!

Vijf vragen aan...

Je favoriete plek
MUZEE is voor mij eigenlijk de huiskamer van

Scheveningen. In café De Halve Vleet ontmoet je
geregeld andere dorpsbewoners. Ik geniet momenteel

erg van de expositie Ode aan Nederland van de
wereldberoemde fotograaf Jimmy Nelson. Op de foto's

zie je Scheveningers in klederdracht, een prachtig
eerbetoon aan onze gemeenschap.

Weg van Scheveningen

Keizerin Sissi, ja, die uit de film, is ooit op bezoek
geweest in ons indertijd mondaine Scheveningen. 
In 1884 ging de toen 47-jarige Keizerin Sissi van-
wege haar gewrichtspijnen te rade bij een beroem-
de Amsterdamse arts, Dr. Mezger. Ze arriveerde in
ons land met een gevolg van 44 hovelingen, in een
trein met 13 extra bagagevoertuigen. De arts gaf
haar als advies om, in plaats van te rusten, juist
veel te bewegen. Gelukkig was de vorstin dol op
paardrijden en dus galoppeerde ze graag langs de  
kustplaatsen van ons Nederlandse strand. 

En zodoende deed ze tussen 2 en 4 mei 1884 ook
ons Scheveningen aan! Ze ging onder andere naar
de chique Koninklijke Bazaar aan de – toen nog –
Scheveningse weg (nu Zeestraat); één van de
eerste grote warenhuizen van Nederland en een
begrip tot ver daarbuiten. 

Het laat zich raden dat ze ook een heilzaam zeebad
heeft genomen vanuit een badkoetsje. Colofon

Redacteuren: Nellie de Groot, Annet Peet, 
Jolanda Maas
Vormgeving: Marianne van den Berg, Studio
Scheveningen

Aan dit nummer werkten mee:

Beeld: Jurriaan Brobbel

Mendy van Veen, Stadsdeeldirecteur Scheveningen

Ook een favoriet plekje? Mail ons!!

Beeld: Privé-collectie
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